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Dopravní komise

Zápis z dopravní komise ze dne 14.2.2024

Přítomni: Ing. Buršík, p. Bouše, p. Štanc, p. Martínek, Mgr. Švenda

Hosté: Bc. Karpíšek, 1. místostarosta, ing. Nevařil, Vomáčka

1. lng. Nevařii představil přítomným členům komise alternativní parkovací systém

ocelové konstrukce a to ve variantě pod zem nebo na úroveň komunikace, ocelové

konstrukce s automatickým ukládání vozidla bez obsluhy.

2. Bc. Karpíšek představil několik bodů, týkající se dopravy a parkování ve městě,

revitalizaci nám J.A.Alise

Nám. LA. Alise

— Informace o arch. Soutěži

- 20 rezidentních míst + 15 krátkodobých přímo na náměstí

- Hledání dalších parkovacích míst (např. bývalý hotel Minerál, prostor u

3.2Š, prostory u rest. ATTOLO, atd.)

3. Bc. Karpíšek informace o podpisu memoranda o propojení města Příbram — Podlesí

cyklostezka + chodník)

4. Bc. Karpíšek — informace o parkovacích systémech pro parkovací dům na

autobusovém nádraží, informačnítabule na příjezdových komunikacích do města

5. Bc. Karpíšek — informace pro členy komise o spolupráci s oblastní nemocnici z důvodu

obnovení průjezdu areálem nemocnice kolem bývalé rozestavěné patologie

6. Mgr. Švenda — upozornil členy komise, že v případě nalezení vhodného pozemku na

území města nebo v místech příjezdových komunikací do města by mohl být Stř.kraj

spolufinancovatel výstavby parkovacího domu

7. lng. Buršík navrhl, aby některé z dalších zasedání komise ( duben, květen )jako

„výjezdní", s tím, Že bude pozván pan Bureš OIRM a ing. Surovec (představit všechny

zpracované plány na rozšíření parkovacích ploch ve vnitroblocích ve městě)

8. Bc. Karpíšek — informace () parkovacím domě — ulice Milínská" — příprava

memoranda pro zastupitele

9. OSH předložilo statistiku průjezdů vozidel v ulici Brodská
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